

MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE

CONVENTION ON THE CONFLICT OF LAW RELATING TO THE FORM OF  
TESTAMENTARY DISPOSITIONS  
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 20 of the Convention

**SUCCESSION**

The Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands, referring to Notification No. 1/2007 of 10 April 2007, notifies the Member States of the Conference and the States having acceded to the above-mentioned Convention that none of the Contracting States have objected to the proposal set forth in this Notification. Thus, the said Convention has remained in force between the Contracting States and the Republic of Montenegro after 3 June 2006.

The Hague, 20 July 2007

MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE

CONVENTION SUR LES CONFLITS DE LOIS EN MATIÈRE  
DE FORME DES DISPOSITIONS TESTAMENTAIRES

(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 20 de la Convention

**SUCCESSION**

Le Ministère des Affaires Étrangères du Royaume des Pays-Bas, se référant à la Notification No. 1/2007 du 10 avril 2007, notifie les États membres de la Conférence et les États ayant adhéré à la Convention susmentionnée qu'aucun des États contractants ne s'est opposé à la proposition contenue dans cette Notification. Par conséquent, ladite Convention est restée en vigueur entre les États contractants et la République du Monténégro après le 3 juin 2006.

La Haye, le 20 juillet 2007

XI Forme des testaments No. 2/2007